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Dagsorden bestyrelsesmøde 2024-02  
28.februar 2024 – ONLINE TEAMS Onlinemøde – Mødestart 18:30  
  

1.  Godkendelse af dagsordenen, OK  

2. Godkendelse af referatbestyrelsesmødet 2024-01. OK 

3. Status fra bestyrelsen med kort orientering fra de enkelte udvalg. 

Jesper R: Deltaget i Dykkermesse i Sverige med de andre nordiske forbund. God 
dialog og vi arbejder på at samarbejde hvor vi kan. Både Norge, Finland og 
Sverige er i gang med at igangsætte SND kurser. Vi er inviteret til at deltage i 
Norge (samme weekend som rep. mødet) Der kommer også et kursus i Sverige i 
efteråret hvor vi bliver inviteret hvis det kan lade sig gøre. 

Ønske om måske at lave en fælles sommer/ungdomslejr. Har talt kort med 
Christina fra vores ungdomsudvalg og hun synes det lyder spænende. Men mere 
om det – lige nu er det bare ved snakken. 

Dialog med revisor om årsregnskab – alt ser godt ud. Eneste anke er forholdet 
om reel omsætning men det skulle gerne rette sig med ny kontoplan for 2024. 

Udvalgene – rykket for årsberetninger. De er stort set alle i hus nu. 

Ændring til kommende rep. møde – Årsregnskab laves som et regnskab og så 
kommer alle udvalgsberetninger mv. ved siden af. Ellers skal EY godkende alt og 
det mener de ikke helt er på sin plads. 

Carl: Teknisk Udvalg 

Kontakt til Teknisk Udvalg (TU) og er i gang med at finde en ny formand for TU. 
Der er lavet et stillingsopslag for opgaven som TU formand som er sendt ud til 
alle instruktører samt reklame på blandt andet Facebook 

Instruktørkursus 

Teknisk Udvalg har lavet 2 infomøder som teams møde med præsentation og 
oplæg om uddannelserne CMAS 1 instruktør, CMAS 2 instruktør samt Crossover 
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kursus for instruktører med andet end CMAS instruktørcertifikat og  mulighed for 
at stille spørgsmål om uddannelsen 

Pia: intet nyt 

Peter: UV-jagt udvalg Intet nyt 

UV-foto udvalg Udvalget gør god reklame for kommende DM                          
Udvalget har god dialog med de øvrige nordiske lande i forhold til nye regler for 
afholdelse af Nordisk Mesterskab. Initiativ for at åbne op for flere ”ikke-
professionelle” deltagere. 

Butikken Der er ryddet op i varesortimentet jvf. sidste bestyrelsesmøde samt 
indkøbt maskestropper og Surface marker Boye. 

 

Gitte: Nyt fra UV-rugby 

Det gik rigtig godt for dameholdet, og de vinder faktisk alle deres puljekampe, 
hvilket giver dem en finaleplads. Ja de slog Norge det er så vidt jeg husker første 
gang. De kom i finalen og fik en flot 2. plads. Stærkt spil af dameholdet! 

Hos herrerne var der en stor udskiftning af spillere efter VM, og selvom vi havde 
et rigtig højt niveau i enkelte kampe (vi vinder f.eks.3-0 over Sverige, som tager 
guld), så var der for mange synergier, som haltede. Vi ender som nr.3. 

Sølv til damerne og bronze til herrerne  

Live streamen var i øvrigt virkelig god. 

I forbindelse med afholdelse af EM i 2025, vil det blive nødvendigt at oprette en 
hjemmeside, det vil koste lidt penge, jeg tænker at vi skal se et buget for det. 

Den 9/ marts er der Amager cup i UV-rugby. 

Sportsdykkerklubben Coustaus Horsens 60-års jubilæum, de var meget glade for vores 
deltagelse og gaven med bøger og signalflag A.   
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Jesper A: Fridykker inter nyt       

  
4. Økonomiske beslutninger. 
  
4.1. Regnskab:  ser fint ud. 

 
4.2. Fridykning – ændring af budget (Se bilag)  

Vi arbejder på sagen og vender tilbage med det senere. 

 

4.3. Kaution for lån Aquanaut, Helsingør  
Godkendt når yderligere dokumentation forekommer. 
  
  

5. Forslag  
  
5.1 Nyhedsmail.   

Oplæg til mail til klubberne efter hvert bestyrelsesmøde  

 Så gerne hver måned eller efter hvert bestyrelsesmøde:   

• Hvad sker der lige nu i forbundet  
• Referat fra bestyrelsesmøder  
• Nogen der har nyt til Sportsdykkeren  
• Nogen der har arrangementer eller andet vi som forbund skal eller kan hjælpe 

med?   
• Lille opslagstavle med kommende events og hvad der sker den næste måneds 

tid (feks om kommunikation i foreningerne del 2 eller her er link til video med 
mødet).     

Der arbejdes videre med ovenstående.                                                                                                                                                                                                         

 5.2 - Transkønnede atleter – politik og anbefaling (Pia)  

Pia arbejder videre med det, og taler med udvalgene. 
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5.3 - Opfølgning på bestyrelsesudvikling. 
Vi arbejder videre med det når Nicolai er tilbage.  

 

5.4 - Rep.møde 2024 - Behandling af indkomne forslag. 

 

5.5 – DIF Årsmøde – 4. maj 2024 (Formanden kan ikke deltage) 
Jesper finder på noget ellers vil Pia gerne.  
 

 

5.6. – Tailor opdatering:                                                                                              
Arbejder videre med forhandling om Tailor fremtid og ejerskab da der skal   afklares 
tekniske detaljer omkring driften af Tailor samt App. 

  
6. Eventuelt  
  
 Næstebestyrelsesmøde den 6. Maj 2024.  

 

 

 

 


